
5

12

چهار شنبه

1395

خرداد 

5

3

سال 
بیست و دوم

1691

جنوب ایرانبـانـوان

روزنامه

شماره

  ادامه در پایین صفحه

کازرون 
رییس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی کازرون:

برخی نشریات مطالبی را مطرح 
 می کنند که وجهه شهرستان

 را تخریب می کند
مسئول حوزه سرمایه گذاری فرمانداری کازرون:

  با احداث منطقه ویژه اقتصادی، کازرون به بندر خشک 
تبدیل می شود

 آمار بیکاری در کازرون، 21 درصد است
سرویس شهرستان / طیبه خسروی: طبق دعوت قبلی و هماهنگی های 
اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی کازرون  به عمل آمده از سوی رییس 
مبنی بر تشکیل جلسه ای درخصوص بحث و بررسی چند مورد از موارد 
قانون مطبوعات، جلسه رأس ساعت مقرر در این اداره تشکیل شد و 
فقط  از مسئولین جراید و خبرگزاری های شهرستان،  علیرغم دعوت 

نمایندگان روزنامه طلوع و هفته نامه سلمان در جلسه حضور یافتند.

شهرستان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره  رییس  صادقی  جواد  ابتدا 
افرادی که در جلسات حضور  از  کازرون طی سخنانی، ضمن گلایه 
پیدا نمی کنند و یا دیرتر از موعد مقرر حاضر می شوند، اظهار داشت: 
وظیفه نشریات و خبرگزاری ها، انعکاس اخبار و مطالب در چارچوب 
نشر  و  ها  افراد و شخصیت  به  توهین  نمایی،  سیاه  از  پرهیز  و  قانون 

اکاذیب می باشد.
وی گفت: باید قانون و اخلاق را سرلوحه کار خود قرار داد، این طور 
نباشد که نشریه ای برای جلب مشتری و فروش بیشتر، متوسل به درج 
تیترهای جنجالی و خلاف واقع شود، باید به عواقب این مسایل توجه 
داشت که علاوه بر سیاه نمایی و تزریق ناامیدی به جامعه، مطابق قانون 

با متخلفین برخورد خواهد شد.
صادقی گفت: متأسفانه برخی نشریات مطالبی را مطرح می کنند که 
در  باید  شود.  تخریب  دیگران  نزد  شهرستان  وجهه  شود  می  باعث 
انتخاب تیتر و محتوای اخبار و مطالب، همچنین همخوانی تیتر و محتوا 
پربار  گذشته  و  شهرستان  سبز  آینده  به  نگاه  با  و  باشید  داشته  دقت 

کازرون از این گونه رفتارهای ناشایست پرهیز شود.
سپس هادی صنعتی مسئول حوزه سرمایه گذاری فرمانداری شهرستان 
با انتقاد از تیتری خلاف واقع که یکی از نشریات در خصوص کارخانه 
کارخانه  اجرایی  برنامه   84 سال  از  داشت:  اظهار  نموده  درج  سیمان 
سیمان تصویب شده و تمامی مراحل کارشناسی و اخذ مجوز از مراجع 
قانونی انجام شده است، اما با توجه به اعتراض رییس شورای شهر آن 
زمان، اکیپ 20 نفره ای شامل کارشناسان شهرستان، استان و کشور 
در این خصوص بازدیدها و مطالعات لازم را انجام داده و در پاسخ به 
احداث  برای  شده  گرفته  درنظر  زمین  شهر،  شورای  رییس  اعتراض 
کارخانه سیمان را مناسب ارزیابی کرده و تأیید نموده اند که تأسیس 
و  برای آب شرب  آلودگی  هیچگونه  منطقه  این  در  سیمان  کارخانه 

محیط زیست شهرستان ایجاد نخواهد کرد.
وی با بیان اینکه نمونه این کارخانه هم اکنون در قلب شهر هامبورگ 
آلمان مشغول به کار است افزود: سرمایه گذار این طرح تا کنون 20 
میلیون دلار جهت پیش خرید قطعات و ماشین آلات از آلمان هزینه 
کرده است و اگر سنگ اندازی های این چنینی پیش نیامده بود این 
از  نفر  هزار   2 کاری  شیفت  هر  در  و  بود  شده  اندازی  راه  کارخانه 
فرزندان این شهرستان از کارگر بی سواد گرفته تا مهندس و دکتر را 
مشغول به کار کرده بود. هم اکنون نیز در صورت اختصاص زمین، 

بلافاصله مراحل اجرایی آن آغاز خواهد شد.
منطقه  درخصوص  دولت  هیأت  مصوبه  آخرین  گفت:  همچنین  وی 
اقتصادی ویژه کازرون مربوط به 94/12/8 است و تمامی مراحل اخذ 
مجوز از مراجع قانونی با تمامی دشواری ها و مصائب آن انجام شده 
که با احداث این منطقه اقتصادی، کازرون به بندر خشک تبدیل شده 

و صاحب گمرک خواهد شد. 
هادی صنعتی، آمار بیکاری در کشور را 15 درصد عنوان کرد و گفت: 
متأسفانه این آمار در شهرستان کازرون به دلیل خشکسالی و عوارض 
آن 21 درصد می باشد، از آنجا که بخش عمده ای از معضلات اجتماعی 
به دلیل بیکار بودن سرپرست خانواده ها اتفاق می افتد شایسته است 
نشریات و خبرگزاری ها در این وضعیت رکود اقتصادی از سیاه نمایی 
و  کند  می  روحیه  ایجاد  شهرستان  در  که  اقداماتی  از  و  کنند  پرهیز 

باعث رونق اقتصادی خواهد شد حمایت نمایند.
خلاف  تیتری  درج  با  که  نشریات  از  یکی  از  گلایه  ضمن  صنعتی 
افراد  ذهن  در  شائبه  ایجاد  موجب  سیمان  کارخانه  در خصوص  واقع 
ایم  داشته  فعالان محیط زیست  با  متعددی  جامعه شده گفت: جلسات 
تمام  نیز  اکنون  است،  ارایه شده  این خصوص  در  توضیحات لازم  و 
مستندات درخصوص کارخانه سیمان را در اختیار نشریات شهرستان 
قرار می دهیم تا جهت تنویر افکار عمومی مورد استفاده قرار گیرد.  
باید قبل از چاپ مطالب از مراجع قانونی مجوز گرفت، نه اینکه تیتر 

جنجالی زد و آنگاه از دیگران پاسخ خواست.
در پایان این جلسه پیشنهاد شد جلسه ای مطبوعاتی با حضور فرماندار 
شهرستان، فعالان محیط زیست و فعالان حوزه اقتصادی برگزار شود و 
تمامی جوانب در مورد احداث کارخانه سیمان مطرح شده و جمع بندی 
و نتیجه گیری انجام شود. همچنین مقرر شد در خصوص نشریه متخلف، 

از سوی اداره ارشاد تذکر داده و مطابق قانون رفتار شود.

لارستان
معاون برنامه ریزی فرمانداری ویژه لارستان:

یکی از محورهای اساسی انجام اقتصاد 
 مقاومتی، مهارت آموزی نیروی

 انسانی است 
معاون برنامه ریزی و امور عمرانی فرمانداری ویژه لارستان گفت:یکی 
از محورهای اساسی انجام اقتصاد مقاومتی مهارت آموزی نیروی انسانی 

است. 

فرمانداری  عمرانی  امور  و  ریزی  برنامه  معاون  پور  علی  اصغر  علی 
اشتغال و سرمایه گذاری شهرستان  ویژه لارستان در جلسه کارگروه 
و  فارس  ای  حرفه  و   فنی  کل  مدیر  کوشکی  دکتر  حضور  با  که 
ادارات شهرستان در محل فرمانداری ویژه لارستان  از روسای  جمعی 
اقتصاد  مهم  ازمحورهای  کرد:  تصریح  سخنانی   در  گردید؛  برگزار 
مقاومتی رونق تولید ، اشتغال و نگاه ویژه ای به نیروی انسانی با کلیه 

برخورداری از دانش و مهارت است.
وی با بیان اینکه یکی دیگراز محورهای اساسی انجام اقتصاد مقاومتی 
توسعه  مقوله  کرد:  است،خاطرنشان  انسانی  نیروی  آموزی  مهارت 
قلمداد  انسانی  نیروی  خصوصی  های  سرمایه  از  مهارت   و   آموزش 
می گردد که بر پایه آن رونق تولید و بهره وری و برای نیروی انسانی 

نیز ارتقا و تخصص در شغل ها در پی خواهد داشت.
است  این  نیز  ای  فنی و حرفه  از  توقع  اظهار داشت:  علی پوردرادامه 
بیکار  التحصیلان  فارغ  و  بخش خصوصی  نیاز  مورد  آموزشهای   که 

دانشگاهی را در اولویت برنامه ریزی خود قرار دهد.
در ادامه دکتر کوشکی مدیر کل فنی و حرفه ای فارس هم به ایراد 

سخن پرداخت.
علی اکبر نجیب زاده معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان هم در 
ارتقای  فارس  خواستار  ای  و حرفه  فنی  مدیر کل  با  دیدار جداگانه 
این  اعتبار برای تجهیز کردن  تامین  مرکز فنی و حرفه ای لارستان، 
به  بیشتر  به وسایل سرمایشی و گرمایشی و اعطای اختیارات   مرکز 

مرکز فنی و حرفه ای این شهرستان شد.

اقلید
پزشک خانواده ویژه عشایر 

در اقلید آغاز به کار کرد
سرپرست شبکه بهداشت و درمان اقلید، گفت: 15 هزار نفر جمعیت 

عشایر اقلید دارای پزشک خانواده شدند.
برای  برنامه  این  افزود:  این خبر،  اعلام  با  اسکندری«  اسمعیل  »دکتر 

نخستین بار در کشور، در شهرستان اقلید به اجرا در می آید.
او با بیان اینکه با توجه به اهمیت سلامت جامعه عشایری که حدود 
6 ماه از سال در اقلید اسکان دارند؛ نشست های متعددی با مسئولان 
اداره های مرتبط  با عشایر برای خدمت رسانی به این جمعیت، تشکیل 
شده است، افزود: در نهایت با حضور »مرادحاصل درویشی« مسئول 
عنوان  با  پزشک  یک  زمینه حضور  دانشگاه،  عشایری  مجازی  شبکه 

پزشک خانواده عشایری  فراهم شد.
معاون بهداشتی شبکه بهداشت و درمان شهرستان اقلید و رئیس مرکز 
پزشک  قالب  در  دهی  خدمات  برای  پزشک  تامین  از  هم  بهداشت 

خانواده  به عشایر اقلید خبر داد.
»دکتر افروز فربد« افزود: همزمان با حضور عشایر در اقلید و تشکیل 
نشست هماهنگی با مسوولان ادارات امور عشایر، بیمه سلامت ایرانیان 
خانواده  پزشک  نخستین  دانشگاه،  عشایر  مجازی  شبکه  مسوول  و 
به  تعیین و آغاز  از عشایر  بالای 15 هزارنفر  برای جمعیت  عشایری 

کار کرد.
او ادامه داد: پزشک این برنامه در چهار منطقه عشایری که از سوی 
دریا«،  »دم  که  یابد  می  استقرار  است،  شده  تعیین  عشایر  امور  اداره 
»سیربانو«، »گیلی شهرمیان« و »آسپاس«، از مناطق پیش بینی شده 

برای حضور پزشک خانواده عشایری است.

مرودشت
معاینه رایگان عشایر کوچ رو 
در شهرستان مرودشت  

گروه پزشکي و بهداشتي شبکه بهداشت و درمان شهرستان مرودشت 
به  این شهرستان را  با همکاري بسیج جامعه پزشکي، عشایر کوچ رو 

صورت رایگان معاینه کردند.
 رییس شبکه بهداشت و درمان شهرستان مرودشت با اعلام این خبر، 
درمان  و  بهداشت  شبکه  بهداشتي  و  پزشکي  گروه  سوی  از  گفت: 
شهرستان مرودشت و با همراهی بسیج جامعه پزشکي این شهرستان، 
درمانگاه صحرایي در منطقه »آهوچر« برپا شد و عشایر این منطقه به 

صورت رایگان معاینه شدند.
دکتر »مسلم فلاحی« افزود: برای انجام خدمات بهتر، دو پزشک، دو 

خدمات  کار  درمانگاه  این  در  ماما  چند  و  داروساز  دو  دندانپزشک، 
رساني را بر عهده داشتند.

او اضافه کرد: به دلیل شرایط زندگي عشایري و دور بودن از امکانات 
برای  مناسبی  برنامه ها گام  این  برگزاری  درماني شهرها و روستاها، 

افزایش سلامت در بین این مردم زحمت کش است.

خرامه
مشکل کم آبی مجموعه شهرک ایثار 

مرتفع شد
چاه شماره 2 مجموعه شهرک ایثار تجهیز و مورد بهره برداري قرار 
مجتمع  و  صنعتي  شهرک  مجموعه،  این  روستاهاي  و  گرفت  خواهد 
3000 راسي گاو شیري شهرک ایثار خرامه از آب مطلوب برخوردار 

خواهند شد.
عبدالحسین نجفي مدیر آبفاروستایي شهرستان خرامه گفت: شهرستان 
شهرستانهاي  جز   زمیني  زیر  آبهاي  نامناسب  وضعیت  بخاطر  خرامه 
بحراني و تنش زاي استان است که بخاطر رفع مشکلات آن جلسات 
فرماندار و شوراهاي  امام جمعه،  نماینده در مجلس،  با حضور  زیادي 
روستایي  آبفای  شرکت  معاونین  و  عامل  مدیر  همچنین  و  روستاها 

برگزار شده است . 
ایثار-  شهرک  روستاهاي  شامل  ایثار  شهرک  مجموعه   : افزود  وي 
مالک اشتر- کفدهک- احمد آباد- بنکو شیباني- بنکو صادقي- بنکو 
خسروي و کوهگري است که در تابستان سال گذشته بعلت کم آبي 
دچار مشکلات فراواني شدند که بحمد الله با در مدار قرار گرفتن چاه 
دوم این مجموعه مشکل این مجموعه بطور کامل مرتفع خواهد شد و 
همچنین آب شهرک صنعتي غدیر و مجتمع 3000 راسي گاو شیري 

شهرک ایثارتامین خواهد شد.
این  فرسوده  هاي  شبکه  اصلاح  و  بازسازي  عملیات  داد:  ادامه  نجفي 
این مجموعه در طي  میلیارد ریال در  بر 10  بالغ  اعتباري  با  مجموعه 
انجام خواهد شد که علاوه بر جلوگیري از جاري شدن  یکماه آینده 
فاضلاب سطحي و کنترل بخشي از سالک باعث کنترل درصد زیادي 

از هدر رفت آب در این مجموعه خواهد شد.

بهبهان
سخنی مختصر و گذرا 

با نماینده منتخب مردم بهبهان، 
 آقاجاری و سردشت زیدون 
در مجلس شورای اسلامی 

الله کشت  مهندس حبیب  : جناب  /پرویز خلیجی  سرویس شهرستان 
زر با اغتنام از فرصت به دست آمده نکاتی چند در موارد مختلف من 
باب حضور ذهن بیشتر جنابعالی معروض با شناختی که از شما داریم 
انشاءالله با سعه صدر و بلندنظری و بردباری و متانت عنایت خواهید 

نمود. امیدواریم که مقبول نظر نماینده محترم قرار گیرد.
معتقد  صاحبنظران  و  شهروندان  غالب  و  جنابعالی  که  همانطوری   .1
نیاورده، شرح  هستند، بهبهان تاکنون جایگاه واقعی خود را به دست 
علل آن علاوه بر اینکه در این سطور نمی گنجد شاید از جهاتی هم 
ملال آور و تأسف برانگیز و از طرفی تکرارمکررات باشد. بگذریم، 

بطور اجمال مشکلات شهرستان را مطرح می نمائیم.
باشد  می  کار  به  آنان  جذب  و  جوانان  اشتغال  مسأله  اول:  مورد   
همانطوری که آگاه هستید بعد از تأسیس کارخانه سیمان بهبهان که 
صنعتی،  کارخانه  هیچ  بود  مؤثر  خود  درحد  بیکاران  جذب  در  واقعاً 
تولیدی و انتفاعی که بتواند حداقل جوابگوی عده ای از بیکاران باشد 
تأسیس نشده. حال که پالایشگاه گاز بیدبلند 2در اثر مساعی و همت 
و پیگیری مسئولین ذیربط درعرصه صنعت ظاهر شده اگر بطور کامل 
شروع بکار نماید، می تواند تعداد زیادی از بیکاران را جذب کار نماید. 
البته ناگفته پیداست که مشکلاتی دارد که باید مرتفع گردد تا بتواند 

نقش خود را خوب ایفا نماید.
مورد دوم: وضعیت ترافیک سرسام آور خیابانهای بهبهان می باشد که 
شهروندان را کلافه نموده. البته اگر به دیده انصاف بنگریم در این مدت 
سعی  خود  بضاعت  حد  در  ذیربط  مسئولین  دیگر  و  ترافیک  شورای 
وافر نموده اند ولی متأسفانه این معظل همچنان پابرجاست. شهروندان 
خواهان آن هستند که با احداث زیرگذرها در محلهای مناسب و احداث 
پارکینگها در کوچه های فرعی منتهی به خیابانهای اصلی البته با تأمین 

اعتبارات کافی این امر کارگشا می باشد. 
جنابعالی  چون  که  باشد  می  شهرداریها  خودکفایی  طرح  سوم:  مورد 
خود شهردار نمونه و موفقی بوده اید به مشکلات شهرداریها اشرافیت 
کامل دارد ولی تا آنجایی که ما اطلاع داریم اجرای طرح خودکفایی 
و  نبوده  موفقی  طرح  کوچک  شهرهای  در  مخصوصاً  ها  شهرداری 
بوده و غالب شهرداریها  بر شهروندان  اینکه فشار مضاعفی  بر  علاوه 
دچار مشکلات مالی بوده تا آنجایی که حقوق پرسنل خود را با تأخیر 
پرداخت می نماید و بعضأ شنیده میشود شهرداری بدهکار است. بایستی 
دولت با تأمین اعتبارات لازم این گونه شهرداری ها را از تنگنا و بن 

بست خارج نماید. 
و  بر صندلی سبز  هنگامی  مورد چهارم: جناب کشت زر خوشبختانه 
دلچسب و گیرا و پرآوازه مجلس تکیه زده اید که نماینده ارشد دولت 
تدبیر و امید یعنی مهندس ملک خدایی فرماندار شهرستان بهبهان که از 
بدو انتخاب دور از تنش ها وحاشیه ها قدم برداشته و میدارد و مصالح 
مردم و دولت را پیوسته مد نظر داشته و دارد و از این موقعیت ارزنده و 
استثنائی در جهت رفع نارسایی های  شهرستان از آن بهره کافی ببریم. 
مورد پنجم: در بعضی ادارات بهبهان ارباب رجوع علاوه براینکه مورد 
تکریم قرار نمی گیرند بلکه به نوعی تحقیر هم میشوند چون اخلاقاً از 
تنش و هو و جنجال برای رسیدن به مقاصد خاص بدور بوده و هستیم، 
از معرفی آنان در رسانه خودداری.اگر فرصتی پیدا کردید و از پاسخ 
تلفنی به سؤالات شهروندان فراغتی حاصل نمودید، انشاءالله این مورد 

را حضوراً عرضه می دارم.

مطلب آخر که شاید به جهاتی از اهمیت ویژه برخوردار است مسئولین 
ادارات می باشند از دو حال خارج نیست. مسئولین ادارات یا در خط 
فکری جنابعالی بوده و هستند و یا برعکس این جا باید دقت شود اگر 
مسئولی توانمند باشد و کارنامه درستی داشته باشد گو اینکه فرض کنیم 
در خط فکری جنابعالی نبوده در جهت پیشرفت و آبادانی شهر مورد 
حمایت شما قرار گیرد. برای آنانی که در خط فکری شما نبوده اند 
همین کافیست که منتخب مورد علاقه آنان به مجلس راه نیافته. البته 
بعضی از آنان زیرکتر از آن هستند که برخلاف مسیر آب شنا کنند 
و اما مسئولی که در کار خود موفق نبوده، گویی که همفکر جنابعالی 
هم باشد جفا بر مردم است که از وی حمایت شود. زیرا کسانی باید 
در رأس کار باشند که کارآمد و دلسوز و علاقه مند بوده، نه نان را به 
نرخ روز تهیه کنند از اطاله کلام عذرخواهی نموده و امیدوارم خداوند 
به همه خدمتگزاران نظام جمهوری اسلامی سعه صدر و بینش کافی و 
عشق و انگیزه خدمت به مردم عنایت فرماید و قلم بدستان را هم از 

کجی و کاستی و برهاند.

بندرعباس
بندرعباس و بوسان کره جنوبی تفاهم 

نامه خواهرخواندگی امضا کردند
 شهردار بندرعباس از انعقاد تفاهم نامه خواهرخواندگی میان این شهر 

و شهر بوسان کره جنوبی خبر داد.
در حاشیه  دوشنبه  روز  زاده  امینی  عباس  ایرنا،  به گزارش خبرنگار   
انعقاد این تفاهم نامه به خبرنگاران اظهار داشت: این تفاهم نامه همکاری 
در  دو طرف  تجارب  از  استفاده  و  اطلاعات  تبادل  با هدف  مشترک 
زمینه های اقتصادی، تجاری، صنعت کشتی سازی و بندری و شهرسازی 

به امضا رسیده است.

وی افزود: رونق صنعت حمل و نقل، گردشگری و صادرات و واردات 
بندرعباس،  رجایی  شهید  بندر  طریق  از  کشور  به  کالاها  درصد   60
مزایای  مهمترین  از  فارس  خلیج  حاشیه  کشورهای  با  مستقیم  ارتباط 

شهر بندرعباس است.
شهردار بوسان نیز در خصوص انعقاد این تفاهم نامه گفت: ساخت و 
ساز کشتی و تجهیزات دریایی و بندری از مهمترین و معروف ترین 

صنایع اقتصادی این شهر است.
سو بیونگ سو با اشاره بر شباهت های جغرافیایی و اقتصادی بندرعباس 
سازی،  کشتی  در صنعت  جانبه  دو  های  همکاری  افزایش  بوسان،  و 
به  بندرعباس  انتخاب  عوامل  مهمترین  از  را  آبزیان  و  دریایی  صنایع 

عنوان خواهر خواندگی بوسان عنوان کرد.
اقتصادی این شهر  شهردار بوسان کر ه جنوبی، هیات تجاری و فعالان 
برای معرفی ظرفیت ها و قابلیت ها داخلی با ارسال دعوت نامه رسمی از 

سوی شهرداری بندرعباس به این شهر دعوت شدند.
شهردار بوسان و هیات تجاری همراه دیشب وارد شهر بندرعباس شد.

شهر بوسان از لحاظ جمعیتی با داشتن سه میلیون و 600 نفر جمعیت 
دومین شهر بزرگ کره جنوبی است.

کهگیلویه و بویر احمد 
ساخت پنج هزار مسکن مددجویان 

کهگیلویه وبویراحمد نیازمند
 حمایت خیرین است

 مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( کهگیلویه و بویراحمد گفت: 
ساخت پنج هزار و 450 مسکن برای خانوارهای مددجوی زیر پوشش 

این نهاد نیازمند حمایت خیرین استانی است.
اعتبار  ایرنا  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  دوشنبه  عصر  محبی  فرید   
مورد نیاز برای ساخت این تعداد واحد مسکونی را 440 میلیارد ریال 
اعلام کرد و افزود: رفع نیازهای مددجویان از سوی کمیته امداد امام 
خمینی)ره( کهگیلویه و بویراحمد به همکاری هر چه بیشتر خیرین و 

موسسه های خیریه استان نیاز دارد.
وی بیان کرد: 93 هزار نفر در کهگیلویه و بویراحمد از حمایت های 

کمیته امداد امام خمینی )ره( این استان برخوردارند.
محبی اظهار کرد: برای حمایت از ایتام و افراد زیر پوشش کمیته امداد 
امام خمینی)ره( کهگیلویه و بویراحمد همواره از خیرین و موسسه های 

خیریه استان درخواست مساعدت و همکاری می شود. 
امام  امداد  کمیته  بین  همکاری  نامه  تفاهم  انعقاد  کرد:  عنوان  وی 
استان  این  خیریه  های  موسسه  و  بویراحمد  و  کهگیلویه  خمینی)ره( 

اقدامی مهم و موثر برای رفع مشکلات نیازمندان استان خواهد بود. 
امام)ره(  امداد  کمیته  های  نیازمندی  مهمترین  داشت:  ابراز  محبی 
اعطای یک هزار  بهداشتی و  بویراحمد ساخت سرویس  کهگیلویه و 
و 500 مورد جهیزیه به افراد زیر پوشش کمیته امداد این استان است. 
خمینی)ره(  امام  امداد  کمیته  پوشش  زیر  سادات  ایتام  تعداد  وی 

کهگیلویه و بویراحمد را یک هزار و 166 نفر دانست. 
محبی افزود: از این تعداد 177 نفر پشت نوبت دریافت جهیزیه هستند.
وی گفت: کمیته امداد امام خمینی )ره( در راستای خدمت به محرومان 
جامعه از هیچ تلاشی دریغ نمی  کند و در این زمینه نیز خدمات متنوعی 

را ارائه می دهد.

پزشک خانواده ویژه عشایر در اقلید آغاز به کار کرد
سرپرست شبکه بهداشت و درمان اقلید، گفت: 15 هزار نفر جمعیت عشایر اقلید دارای پزشک خانواده شدند.

 »دکتر اسمعیل اسکندری« با اعلام این خبر، افزود: این برنامه برای نخستین بار در کشور، در شهرستان اقلید به اجرا در می آید.
او با بیان اینکه با توجه به اهمیت سلامت جامعه عشایری که حدود 6 ماه از سال در اقلید اسکان دارند؛ نشست های متعددی با مسئولان 
اداره های مرتبط  با عشایر برای خدمت رسانی به این جمعیت، تشکیل شده است، افزود: در نهایت با حضور »مرادحاصل درویشی« 

مسئول شبکه مجازی عشایری دانشگاه، زمینه حضور یک پزشک با عنوان پزشک خانواده عشایری  فراهم شد.
معاون بهداشتی شبکه بهداشت و درمان شهرستان اقلید و رئیس مرکز بهداشت هم از تامین پزشک برای خدمات دهی در قالب پزشک 

خانواده  به عشایر اقلید خبر داد...


